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Verlaging ratio kinderopvang  -  Inspectie

De Vlaamse Regering kondigde in de Septemberverklaring een budgetverhoging van 270 
miljoen euro aan voor de kinderopvang. De maatregelen worden op een rijtje gezet in de 
snelinfo.

De minister zei in een interview op Radio 1: “De ratio daar wordt controle op uitgevoerd. 
We zien in de werkelijkheid dat de ratio al lager is. Dus niet meer een op acht. Maar dat 
komt dan vaak omdat de initiatieven investeren met eigen werkingsmiddelen of omdat 
steden en gemeenten budgetten bijleggen. Maar nu willen we echt dat elk kinderdagverblijf 
de kans krijgt om die sprong te maken van een begeleider op zeven kinderen. En daarom 
wil ik eigenlijk heel snel in 2024 de budgetten voorzien, gedeeltelijk dan. En de mensen 
krijgen dan in de loop van het jaar de tijd om zich in regel te stellen. En achteraf wordt 
gekeken of het allemaal ok is.”

Indien er na een jaar controles zijn, dan is ook duidelijk dat het waarschijnlijker is dat wie 
de extra middelen kreeg van steden of gemeenten, een minder grote overgang moet 
maken en dus sneller in orde zal zijn. 

1. Moeten zij die jaren ondergesubsidieerd werden dan opnieuw de dupe zijn? Moeten zij 
zich nu al zorgen maken en opnieuw de druk voor toekomstige inspecties ervaren?

De extra budgetten moeten worden gebruikt voor de inzet van extra kinderbegeleiders om 
op ieder moment van de dag de ratio te kunnen garanderen.

2. Waar zullen de extra budgetten worden toegevoegd? Komt het budget toe aan de 
organisator of aan de locatie? Hoe wordt het verdeeld? Graag een toelichting.

3. In de snelinfo lezen we de woorden ‘op ieder moment van de dag’. 

Hoe zit het met de pauze van de medewerkers? Zal er begrip voor zijn? Hoe voorkomt 
men een ‘tekort’ bij een inspectie?
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1. Het akkoord binnen de Vlaamse Regering inzake het verbeteren van de ratio voorziet 
een overgangstermijn van 3 jaar. De vergunningsvoorwaarden voor iedere opvang 
worden daartoe dus aangepast. Op die manier krijgt iedere opvang, zonder 
onderscheid, de tijd om te voldoen aan de nieuwe regelgeving. In tussentijd blijft 
uiteraard minimaal de huidige regelgeving inzake ratio gelden.

2. De regelgeving betreffende de financiering van de ratio wordt momenteel uitgewerkt. 
Hierbij wordt overlegd met de sector.

3. De huidige regelgeving inzake de ratio blijft gelden tijdens de overgangstermijn. De 
regelgeving over de ratio na de overgangstermijn wordt momenteel uitgewerkt. 
Hierover wordt overlegd met de sector. 


